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Abstract (en)
[origin: WO2019144167A1] The invention relates to a front panel (7) for a drawer (4), wherein: the front panel (7) is formed by at least one decorative
plate (10) and a frame (5) for holding the decorative plate (10); at least some regions of the decorative plate (10) are held inside the frame (5) when
in a mounted state, and the frame (5) has at least one locking part (14a, 14b) for releasably locking the front panel (7) to a drawer side wall (9); at
least one retaining device (16a, 16b), which is separate from the decorative plate (10) and the frame (5), is situated on at least one end region of the
decorative plate (10) to hold the at least one end region of the decorative plate (10); and the separate retaining device (16a, 16b) can be connected
releasably to the frame (5).

Abstract (de)
Frontblende (7) für eine Schublade (4), wobei die Frontblende (7) durch wenigstens eine Dekorplatte (10) und einen Rahmen (5) zur Aufnahme
der Dekorplatte (10) gebildet wird, wobei die Dekorplatte (10) in einem montierten Zustand zumindest bereichsweise innerhalb des Rahmens (5)
aufgenommen ist und wobei der Rahmen (5) zumindest einen Verriegelungsteil (14a, 14b) zum lösbaren Verriegeln der Frontblende (7) mit einer
Schubladenseitenwand (9) aufweist, wobei an zumindest einem Endbereich der Dekorplatte (10) wenigstens eine von der Dekorplatte (10) und vom
Rahmen (5) gesonderte Haltevorrichtung (16a, 16b) zur Aufnahme des zumindest einen Endbereiches der Dekorplatte (10) angeordnet ist, wobei
die gesonderte Haltevorrichtung (16a, 16b) mit dem Rahmen (5) lösbar verbindbar ist.
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